
 

 

   
 

 

 

 

 

 

 

4D3N Relaxing Phuket 
 

Day  1 :    Arrival Phuket           (Dinner) 

Upon arrival at Phuket International Airport and proceed for Phuket City Tour. In and around Phuket Town. 

You will see the Chino-Portuguese Style Building of Phuket, followed by visiting Cashew Nut Factory, Gems 

Factory,T Shirt Factory , Chalong Temple , Sea Gypsy Village , Rawai Beach , Prompthep Cape where you can 

view the panorama of its stunning beauty .  

NOTE: FREE City Tour only offer during flight arrival before 1300hrs OR departure after 1700hrs only , if not 

Free city tour will forfeited and no refundable . 

 

抵达普吉国际机场便开始到普吉镇周围参观。在普吉您将看到有着 Chiino-葡萄牙风味的建筑物，接着将
会带您到腰果工厂，宝石工厂， T-恤工厂，查龙寺庙，海吉普赛村庄，Rawai 海滩，Prompthep 海角 能观
看到那秀丽壮观的全景。  

注：市区游必须在航班時間的第一天 1300 前抵達或最後一天 1700 后 離開。如果航班时间配合不到，将
取消市区游,恕不退款. 

 

Day 2 :   CORAL ISLAND TOUR or PHI PHI ISLAND TOUR  (B/L/Dinner) 

0830hrs pickup from hotel by coach to Challenge bay. Only 10 minutes cruising by speedboat to the 

panaromic and sandy Coral Island. Coral Island is a small and quiet island with sandy white beach, beautiful 

and colourful coral reefs and a small tropical jungle. You will be able to fill your by the snorkeling, sun-bathing, 

swimming or even watersports (at own expense). Lunch will be served at a local restaurant. After lunch, you 

will be free at own leisure. Return to Phuket in time. 

OR 

 

0730 pick up from hotel. Sightseeing around Phi Phi Lay Islands. (Loh Samah Bay, Pileh Cove & pass by 

Viking Cave) Swimming &Snorkelling at Monkey Beach or Maya Bay. Great lunch at Phi Phi Don. You get the 

free time To explore the surroundings and relaxing on the beach.  

**Exclude Compulsory Marine National Park Fees 400 Baht per pax (Adult) , 200 Baht/pax (Chlid) for Island 

Tour ONLY** 

0830 从酒店出发（仅 10 分钟）乘搭快艇到美丽的珊瑚礁和五颜六色的 热带丛林和小岛屿的地方。您将能
够享受浮潜，日光浴，游泳或（自 费），还有您的水上运动。午餐会在当地餐馆。午餐后，您可以自由活 

动。然后根据时间回到普吉. 

或 



 

 

啤啤岛~前往小啤啤岛游览（LohSamah 海湾，Pileh 海湾及经过观看海 盗洞）在猴子海滩或美崖湾游泳和
浮潜。接着在大披披岛享受午餐，在 岛上自由活动。  

**不包括国家保育海洋费用 400 泰铢/人（成人），200 泰铢/人（小孩） 仅限岛屿旅游）** 

 

Day 3 :  Phuket Discovery Tour                   (B/L/Dinner) 

After breakfast,we will bring you to Monkey Cave Temple , continue Flying Fox &water rafting for 5km rafting 

challenge. After that, continue to enjoyed an Elephant trekking experience (30mins) and fun Elephant Bath , 

next program Thai Cooking Show . Lastly, we will ended program at Fruit Garden. Transfer back tohotel. 

Dinner at Local restaurant. 

 

早餐后，我们将带您前往猴子洞寺，继续飛索滑行和激流泛舟流 5 公里 的漂流挑战。之后，继续享受骑象
漫步体验（30 分钟）和有趣的大象 浴, 泰国烹饪表演。最后，我们将在水果乐园结束项目。转回酒店。在 

当地餐厅享用晚餐。 

 

Day  4  :  Phuket Departure                             (Breakfast) 

Free at own leisure until time for transfer to airport for your flight back home 

 

早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束四天愉快旅程。 

 

PACKAGE INCLUSIONS 

➢ Return Airport Transfer          

➢ Sightseeing as per the itinerary        

➢ 3 Nights’ Accommodation 

➢ Meals as per Itinerary 

➢ Tours as per Itinerary 

 

PACKAGE EXCLUSIONS 

•  All personal expenses; porterage, bar & laundry 

•  Travel insurance coverage i-e RM39/pax 

•  High season surcharge, Public Holiday, Festival Season, Convention Week [if applicable] 

 

 



 

 

 

For bookings, Please call @ +603-9074 8699//016-2224621 

 

Email     :       info@reliancepremiertravel.com // reliancepremiertravel@gmail.com 

Tel        :  +603- 9074 8699 

Fax       :  +603- 9074 8599 

H/P       :  +6016-222 4621 

Website : www.reliancepremiertravel.com 

 

RELIANCE PREMIER TRAVEL  

KL Eco City 

SO-13A-7, Menara 1  

No. 3 Jalan Bangsar 

Kuala Lumpur 59200 

 

Cheras Outlet 

46C Jln Suarasa 8/4, Bdr Tun Hussein Onn, 

43200 Cheras Selangor, Malaysia 
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